证书号: 04124S30160R4M



# 职业健康安全管理体系认证证书

兹证明

## 知音卡片礼品(深圳)有限公司

统—社会信用代码: 91440300745172587N

住所: 深圳市龙华区福城街道章阁社区桂月路451号

### 建立的职业健康安全管理体系符合标准

GB/T45001-2020/ISO45001:2018

生产/经营场所:中国广东省深圳市龙华区福城街道章阁社区桂月路451号

覆盖的产品及过程:卡片、纸制品及相关工艺礼品的生产

发证日期

有效日期至

首次发证

换证日期

2024/10/17

2027/09/28

2012/10/22

\*\*\*\*\*

上一认证周期截至时间: 2024/09/28

再认证审核时间: 2024/09/09 至 2024/09/11

本证书认证范围与其涉及的有效法律法规要求一并使用,该要求包含但不限于行政许可、资质范围和强制性认证要求等 证书继续有效以是否加贴监审合格标志为准

第一次监审合格标志

第二次监审 合格标志







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C041-M



#### 华测认证有限公司

中国深圳市宝安区新安街道留仙三路 4 号华测检测大楼 8 楼 A 区本证书可在我公司网站(www.cti-cert.com)或国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

Certificate No: 04124S30160R4M



## OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This is to certify that

### JEAN CARD AND GIFT (SHENZHEN) CO.LTD

Unified Credit Record: 91440300745172587N

Registration Address: No.451 GUIYUE RD.ZHANGGE COMMUNITY, FUCHENG SUB-DISTRICT, LONG HUA DISTRICT, SHENZHEN

Has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T45001-2020/ISO45001:2018

Production/Business Address: No.451 GUIYUE RD.ZHANGGE COMMUNITY, FUCHENG SUB-DISTRICT, LONG HUA DISTRICT, SHENZHEN, GUANGDONG, CHINA

Range of Products and Process: paper card, paper craft and other paper produts

Issue 2024/10/17

**Expiry** 2027/09/28 Initial Issue 2012/10/22

Recertification

Last certification cycle expiry date:2024/09/28 Recertification audit date: 2024/09/09-2024/09/11 The scope of certification under this certificate shall be used together with the effective regulatory and statutory requirements involved, which shall include but not be limited to administrative license, qualification scope and mandatory certification requirements, etc.

Surveillance conformity label should be pasted below for continual effectiveness of this certificate.

第一次监审 合格标志









中国认可 国际互认 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C041-M



#### CTI Certification Co., Ltd.

Zone A 8F CTI Building, No.4 Liu Xian San Road, Xin'an Street, Bao'an District, Shen Zhen, China. You can seek the certificate details which are both on the CTI official website (www.cti-cert.com) and the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www.cnca.gov.cn)